



Warranty: Product shall be free of manufacturer's defects for the period of 12 months. The remedy for breach of this warranty is limited to the free exchange of the product(s) shown to our satisfaction to be defective. Liability for neglect, misuse, special, incidental, direct, indirect and consequential damages is specifically disclaimed. No other warranty, either expressed or implied, including any warranty of merchantability or of fitness of a particular purpose, is made.

Garantie: Le produit sera exempt de tout défaut de fabrication pendant une période de 12 mois. Tout recours pour violation de cette garantie est limité au remplacement du (des) produit(s) qui semblent défectueux selon notre évaluation. La responsabilité pour les dommages dus à la négligence, au mauvais usage, dommages spéciaux, accessoires, directs, indirects et consécutifs, est spécifiquement déclinée. Aucune autre garantie, explicite ou implicite, incluant quelque garantie de qualité marchande ou d'ajustement pour une utilisation particulière, n'est faite.